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کرج میزبان رقابت های کشتی قهرمانی نونهالان 
آسیا شد
تفاه��م نام��ه هم��کاری برگ��زاری 
مس��ابقات کش��تی آزاد و فرنگ��ی 
نونهالان قهرمانی آسیا صبح امروز با 
حضور رس��ول خادم رئیس فدراسیون 
کش��تی، امیر غفرانی مدیرکل ورزش 
و جوان��ان و حمید یاری رئیس هیأت 

کشتی استان البرز به امضا رسید.
بر این اساس شهر کرج در روزهای ۱۱ و ۱۲ مردادماه سال جاری 
میزبان نخستین دوره رقابت های کشتی آزاد و فرنگی نونهالان 

قهرمانی آسیا خواهد بود.
این رقابت ها در بخش دختران، آذرماه س��ال جاری در کش��ور 

ژاپن برگزار خواهد شد.

روحانی سرمربی تیم ملی کاراته ازبکستان شد
مرب��ی فعل��ی تیم مل��ی کاراته ایران 
هدای��ت تی��م مل��ی ازبکس��تان را بر 
عه��ده گرف��ت.  حس��ین  روحان��ی 
عضو پیش��ین تیم مل��ی کاراته ایران 
در جری��ان رقابت های »کاراتهوان« 
ترکیه با مس��ئولان فدراسیون کاراته 

ازبکس��تان به توافق رس��ید و هدایت این تیم را بر عهده گرفت. 
وی بعد از بازگشت به تهران و انجام امور شخصی راهی تاشکند 

خواهد شد.

مسعود خلیلی رئیس فدراسیون 
سوارکاری باقی ماند

مجمع انتخاباتی فدراسیون سوارکاری 
با رای موافق اکثریت اعضای مجمع 
به مسعود خلیلی و تمدید ریاست وی 
ب��رای یک دوره چهار س��اله دیگر به 

پایان رسید.
فدراس��یون  انتخابات��ی  s مجم��ع 

س��وارکاری امروز یکش��نبه به ریاست محمدرضا داورزنی معاون 
وزیر ورزش و با حضور شاهرخ شهنازی به عنوان نماینده کمیته 
ملی المپیک در محل آکادمی ملی المپیک برگزار شد. در این مجمع 
انتخاباتی مسعود خلیلی با کسب ٣٧ رای از ٤٠ رای ماخوذه برای 
یک دوره چهار ساله دیگر به عنوان رئیس فدراسیون سوارکاری 
انتخاب ش��د. وی ۲٠ خردادماه س��ال ۹٣ نیز رای موافق اعضای 
مجمع فدراس��یون س��وارکاری را برای ریاست در این فدراسیون 
جلب کرده بود.  محمدعلی جاویدی برازنده دیگر کاندیدای این 
فدراس��یون بود که صاحب ۲ رای ش��د.  یک رای هم باطل بود. 
عبدالجلیل غیادی دیگر کاندیدای فدراسیون سوارکاری بود که 
پیش از آغاز مجمع امروز به دلیل آنچه عدم احراز صلاحیت عنوان 
شد، از ورودش به محل انتخابات جلوگیری به عمل آمد درحالیکه 
ی��ک هفت��ه پیش وزارت ورزش اع��لام کرده بود صلاحیت تمام 

کاندیداهای ریاست سوارکاری تائید شده است.

منهای فوتبال

ورزشی

وزی��ر ورزش و جوانان، خاطر نش��ان ک��رد: امیدوارم جام جهاني 
فوتبال که بعد از المپیک بزرگترین رویداد ورزشي به شمار مي رود 
و چندین میلیارد بیننده دارد، صحنه حضور خوب و آبرومند ایران 
توأم با انتقال ارزش هاي اخلاقي و انساني باشد. به گزارش ایسنا 
و به نقل از پایگاه خبري وزارت ورزش و جوانان، دکتر مس��عود 
س��لطاني فر در گفت و گویي در خصوص مس��ائل و موضوعات 
تیم   ملي فوتبال در راه جام جهاني روس��یه، تعاملات ورزش��ي 
با کش��ورهاي اس��لامي و ورزش بانوان ایران صحبت کرد.وزیر 
ورزش و جوانان ابتدا با اش��اره به این موضوع که فوتبال ایران 
براي پنجمین بار است که به مسابقات جام جهاني صعود مي کند، 
گفت: در این دوره بر خلاف دوره هاي قبلي، صعود زودهنگام و 
مقتدرانه اي داشتیم و از روز بعد از بازي با ازبکستان که صعودمان 
قطعي ش��د، با هماهنگي فدراس��یون و کادر فني تیم ملي برنامه 

ریزي ها براي حضوري موفق در جام جهاني آغاز شد.

تي�م اي�ران تم�ام تلاش خود را براي دفاع از حيثيت فوتبال  ���
کشور به کار مي بندد

دکتر سلطاني فر تصریح کرد: براي استفاده حداکثري کادر فني 
تیم ملي از بازیکنان مختلف، هماهنگي هاي لازم با باش��گاه ها 
انجام ش��د، کمپ تیم ملي در روس��یه که متعلق به ایتالیا بود را با 
حذف ایتالیا از این رقابتها، در اختیار گرفتیم و الان تیم ما یکي 
از بهترین کمپ هاي روسیه را در اختیار دارد، اردوي بشیکتاش 
ترکیه هم با امکانات بسیار خوبي در اختیار ما بود و در کل شرایط 
خوبي داریم و هرچند در گروه دشواري قرار گرفته ایم اما تیم ما 
تمام تلاش خود را براي بازي خوب و در خور شأن ایران و دفاع 

از حیثیت فوتبال کشور به کار مي بندد.
وزیر ورزش و جوانان با تاکید بر این موضوع که مجموعه امکاناتي 
که مورد نیاز کادر فني تیم ملي بوده، مهیا شده است، گفت: در این 
خصوص مش��کلي وجود نداش��ته و ندارد. در هر فرصتي که لازم 
بوده بازیکنان در اختیار تیم ملي قرار گرفتند، ۱٠ بازي تدارکاتي 
برگزار شد و همه تلاش صورت گرفت که آمادگي تیم به حد اعلا 

برسد و بتوانیم در این مسابقات به خوبي ظاهر شویم.

اين ويژگي ملت ايران است که در سختي ها و مشکلات، با  ���
عزم و اراده راسخ، گليم خود را از آب بيرون مي کشند

وزی��ر ورزش و جوان��ان در خصوص ش��رایط تی��م ایران در این 
دوره جام جهاني نیز گفت: در هر دوره متناسب با قرعه، شرایط 
خاصي داش��تیم و این بار نیز در گروه دش��واري قرار گرفته ایم 

ول��ي جوان��ان ایران ثابت کرده اند که هر وقت عزم و اراده براي 
انجام کاري داش��تند به موفقیت هاي بزرگي رس��یده اند، این 
ویژگي ملت ایران است که در سختي ها و مشکلات، با عزم و 
اراده راسخ، گلیم خود را از آب بیرون مي کشند؛ حتي در زمان 
جنگ تحمیلي که اکثر کشورهاي دنیا حامي صدام بودند ملت 
ما با جانفشاني جوانان غیورش در نهایت به پیروزي رسید. در 
دوره س��ازندگي هم ملت ایران اراده کرد که کش��ور را بس��ازد و 
این اتفاق افتاد و از آن جایي که هیچ قدرتي نمي تواند در مقابل 
عزم و اراده یک ملت بیاستد، امروز هم مشکلات را پشت سر 

خواهیم گذاشت.

قلبه�اي ���80 ميلي�ون ايران�ي همراه تيم ملي در جام جهاني 
است

دکتر سلطاني فر با بیان این که در ایران جمعیت دوست داران 
ورزش به ویژه فوتبال بس��یار زیاد اس��ت، افزود: هواداران دو 
تیم مردمي اس��تقلال و پرس��پولیس به 5٠ میلیون نفر مي رسند 
ک��ه ای��ن تع��داد به اضافه بقیه مردم کش��ور از تیم ملي حمایت 
مي کنن��د و بای��د بگویم تی��م ملي فوتبال تنها یک تیم ۲٣ نفره 

نیست، بلکه قلبهاي 8٠ میلیون ایراني همراه تیم ملي در جام 
جهاني است. وزیر ورزش و جوانان با تاکید بر نقش ورزش در 
پر کردن اوقات فراغت جامعه و ایجاد وحدت، انسجام و غرور 
ملي، گفت: همه مردم پیروزي هاي قهرمانان را دوس��ت دارند 
و وقت��ي ک��ه پرچم کشورش��ان به اهت��زاز در مي آید غرور ملي 
ارتقاء پیدا مي کند، هر جا این اتفاق افتاده، ورزش توانس��ته به 

خوبي ایفاي نقش کند.

به جام جهاني مي رويم تا دوستي ها را تحکيم کنيم ���
دکتر سلطاني فر همچنین در خصوص تعاملات ورزشي با کشورهاي 
اس��لامي گفت: ورزش ابزاري براي تقویت تعامل و دوس��تي بین 
ملت هاست. بعد از انقلاب اسلامي ممکن است ما به دلیل مسائل 
مختلف سیاس��ي با برخي کش��ورها قطع رابطه کرده باشیم اما هیچ 
گاه تعاملات ورزشي ما با دیگر کشورها قطع نشده است الان هم 
به جام جهاني مي رویم تا دوستي ها را تحکیم کنیم. امیدوارم جام 
جهاني فوتبال که بعد از المپیک بزرگترین رویداد ورزشي به شمار 
مي رود و چندین میلیارد بیننده دارد، صحنه حضور خوب و آبرومند 

ایران توأم با انتقال ارزش هاي اخلاقي و انساني باشد.

حداکث�ر ت�لاش انجام ش�ده تا جمع زي�ادي از ايرانيان از  ���
نزديک بازي هاي تيم ملي در روسيه را تماشا کنند

وي با بیان این که دس��تگاه هاي مختلفي در زمینه انتقال هم 
وطنان و تهیه بلیط جام جهاني فعالیت داش��ته و دارند، افزود: 
حداکثر تلاش انجام ش��ده تا جمع زیادي از ایرانیان از نزدیک 
بازي هاي تیم ملي در روس��یه را تماش��ا کنند و اعتقاد دارم به 
غیر از این تعداد، یک ملت 8٠ میلیون نفري از ۲٣ سردارشان 
حمایت مي کنند. وزیر ورزش و جوانان در خصوص دعوت رئیس 
فیفا از رئیس جمهور ایران براي حضور در افتتاحیه جام جهاني، 
گفت: آقاي اینفانتینو هم در س��فري که اس��فند ماه گذش��ته به 
تهران داشتند به صورت حضوري از رئیس جمهور دعوت کرد 
و هم به صورت کتبي این دعوت نامه را ارس��ال کرد اس��ت، از 
طرفي آقاي پوتین نیز از دکتر روحاني براي حضور در افتتاحیه 
جام جهاني دعوت کرده اس��ت ولي تا این لحظه حضور دکتر 
روحاني، به دلیل ازدحام و برنامه هاي کاري مهم در آن تاریخ، 

مشخص نیست.

بان�وان ه�ر ج�ا که ش�رايط برابري با مردان داش�ته اند به  ���
موفقيت هاي خوبي رسيده اند

دکتر س��لطاني فر در بخش دیگري از س��خنانش به موضوع 
ورزش زن��ان پرداخ��ت و گف��ت: زنان نیم��ي از جمعیت ایران را 
تشکیل مي دهند و ثابت کرده اند ظرفیت هاي خوبي دارند و هر 
جا که شرایط برابري با مردان داشته اند به موفقیت هاي خوبي 
رس��یده اند مثل کنکور که با ایجاد ش��رایط برابر بین دختران و 
پسران شاهد هستیم که 6٠ درصد قبولي ها متعلق به دختران 

است.

هي�چ محدوديت�ي براي فعاليت ورزش�ي بان�وان با رعايت  ���
ملاحظات شرعي قائل نيستيم

وي ادامه داد: در عرصه هاي مختلف نیز هیچ محدودیتي براي بانوان 
با رعایت ملاحظات شرعي قائل نیستیم و در حال حاضر بانوان ایراني 
در ده ها رشته ورزشي مختلف که شرایطش فراهم شده، فعالیت دارند. 
در یکي دو س��ال اخیر هم در چند رش��ته ورزش��ي که مهمترین آن 
بسکتبال بود، توانستیم با رایزني هایي که با رئیس جهاني بسکتبال 
داشتیم این محدودیت ها را برطرف کنیم و در کمترین زمان ممکن 
لباس تیم بانوان را به تایید فدراسیون جهاني رساندیم و در چند ماه 
گذشته بانوان ما توانسته اند در چندین رویداد بین المللي بسکتبال با 

حجاب اسلامي حضور پیدا کنند.

وزير ورزش ابراز اميدواري کرد

حضور آبرومند ايران در جام جهاني روسيه

اردوی کمانداران نوجوان برای المپيک آرژانتين توافق ستاره استقلال با الاهلی؟  ترکيب احتمالی پرسپوليس برای سوپرجام
تمرینات تی��م تیروکمان نوجوانان 
ب��رای آم��اده س��ازی حض��ور در 
بازی ه��ای المپی��ک جوانان از دوم 

تیرماه آغاز می شود.
 فدراس��یون تیروکمان با س��همیه 

کامل )یک س��همیه در هر بخش دختران و پس��ران( در 
س��ومین دوره بازی های المپیک جوانان ش��رکت خواهد 

کرد.
برای آماده س��ازی حضور در این بازی ها، اردوی آماده 
س��ازی تی��م تیروکمان نوجوان��ان از دوم تیرماه آغاز می 

شود. 
ای��ن اردو همزم��ان در دو بخ��ش ریکرو و کامپوند برگزار 

خواهد شد.

ترکی��ب پرس��پولیس در لیگ جدید 
و البته بازی س��وپرجام با اس��تقلال 
احتم��الًا به ش��رح زی��ر خواهد بود. 

دروازه بان: علیرضا بیرانوند. 
مدافعان: محمد انصاری، سیدجلال 

حسینی، حسین ماهینی و شجاع خلیل زاده.
 هافبک ها: احمد نوراللهی، بشار رسن، وحید امیری و امید 

عالیشاه.
 مهاجمان: علی علیپور و گادوین منشا

نکته اینکه مهدی ش��یری و مهدی ش��ریفی از نیم فصل 
 دوم می توانن��د ب��رای پرس��پولیس ب��ازی کنن��د و البت��ه 
پرس��پولیس در ص��دد خری��د حداق��ل ۲ بازیکن دیگر هم 

هست.

باش��گاه الاهل��ی قطر ب��ا یکی از ملی 
پوش��ان فوتبال ایران به توافق رسیده 
و بع��د از ج��ام جهانی ق��رارداد طرفین 

امضا می شود.
روزنامه »العرب« قطر در ش��ماره روز 

گذشته خود اعلام کرد که باشگاه الاهلی قطر با یکی از بازیکنان 
تیم ملی ایران به توافق رسیده است. پست این بازیکن هافبک 
وس��ط اس��ت و بعد از جام جهانی روسیه قرارداد طرفین نهایی 
خواهد شد. قرار است »میلان ماچالا« سرمربی کهنه کار اهل 
کش��ور چک، فصل آینده س��رمربی الاهلی باشد.  طبق اعلام 
العرب، باش��گاه الاهلی همچنین با یک بازیکن آفریقایی هم 
به توافق رس��یده اس��ت.  گفته می ش��ود امید ابراهیمی هافبک 

تیم فوتبال استقلال گزینه الاهلی قطر است.

ش��هردار کرمانش��اه با اش��اره به سال بسیار س��ختي که شهرداري 
کرمانش��اه س��پري کرد، گفت: سختي ها را بازگو نمي کنم، اما توقع 
دارم مردم و رس��انه ها هم وارد مس��ائل حاش��یه اي که هیچ منش��ا 

درستي ندارد، نشوند.
به گزارش روابط عمومي و امور بین الملل ش��هرداري کرمانش��اه، 
مهندس آرش رضایي در جمع خبرنگاران با اشاره به وضعیت سختي 
که شهرداري کرمانشاه در سال ۹6 پشت سر گذاشت، گفت: با همه 
مشکلاتي که خصوصا در بعد اقتصادي داشتیم، یکي از بحراني ترین 
س��ال هاي ش��هرداري کرمانشاه را با همکاري کارکنان شهرداري، 
اعضاي ش��وراي ش��هر و مسئولین استان به بهترین شکل به پایان 
بردیم.وي ادامه داد: علي رغم همه مشکلات اقتصادي که داشتیم، 
در پایان سال ۹6 هیچ حقوق معوقي در هیچ سطح شرکتي، پرسنلي 
و کارگ��ري نداش��تیم، مگر موارد مح��دودي که مربوط به اختلاف 

حقوقي بین شهرداري و شرکت ها بود.
شهردار کرمانشاه گفت: در سال جاري نیز بدهي نیروهاي شرکتي تا 
فروردین در همه مناطق پرداخت شده و یک ماه بدهي اردیبهشت 

باقي مانده است.
رضای��ي گف��ت: یک ماه بدهي براي ش��هرداري کرمانش��اه که در 
دوره هاي گذشته آن بدهي سه چهار ماهه رقمي عادي بود، وضعیت 

خوبي است.
وي تصریح کرد: در پرداخت حقوق پرنس��ل هم مش��کلي نداریم 
و حق��وق فروردی��ن آنها پرداخت ش��ده و اردیبهش��ت نیز به زودي 

پرداخت خواهد شد.
رضایي معتقد اس��ت، ش��هرداري کرمانش��اه از نظر پرداخت حقوق 
کارکنان نس��بت به س��ایر ش��هردراي هاي کش��ور وضعیت خوبي 

دارد.
ش��هردار کرمانش��اه با اش��اره به بزرگنمایي که در برخي از کانال ها و 
فضاي مجازي درباره پرداخت حقوق کارکنان شهرداري مي شود، 
افزود: علي رغم س��ال بس��یار س��ختي که گذراندیم و در شهرداري 

کرمانشاه بي سابقه بود، اما پرداخت ها را پیش بردیم. 

 شاهد جهش عمراني در تقاطع میدان امام)ره(
 خواهیم بود

شهردار کرمانشاه درباره وضعیت پروژه هاي عمراني شهر کرمانشاه 
در س��ال ۹6 نیز یادآوري کرد: س��ال گذش��ته به دلیل برخي مسائل 
امکان اس��تفاده از منابع دولتي در پروژه هاي عمراني را نداش��تیم و 
از ابتداي امسال با استفاده از منابع دولتي کارهاي عمراني شهر را 

با جدیت دنبال مي کنیم.
رضای��ي از دو تقاط��ع غیرهمس��طح میدان ام��ام)ره( و میدان امام 
حس��ین)ع( به عنوان دو پروژه عمراني س��طح ش��هر کرمانش��اه یاد 
ک��رد ک��ه ترکی��ب اعتباري این دو پروژه به صورت ٣٠ درصد نقدي 
اس��ت که توس��ط دولت تضمین ش��ده و ٧٠ درصد نیز از محل تهاتر 

شهرداري.
وي معتقد است، با تزریق این اعتبارات خصوصا سهم بخش دولتي، 

شاهد پیشرفت قابل توجهي در این پروژه ها خواهیم بود.
شهردار کرمانشاه افزود: کار پروژه میدان امام حسین)ع( شش ماه 
زودتر از میدان امام)ره( آغاز ش��د و به همین نس��بت پیش��رفت کار 
آن نیز بیش��تر اس��ت.رضایي با اشاره به ساخت قطعات پیش ساخته 
این تقاطع ها در کارگاهي در تهران، تاکید کرد: با ورود این قطعات 
به اس��تان به فاصله کوتاهي ش��اهد جهش در اجراي پروژه تقاطع 
غیرهمسطح امام حسین)ع( بودیم و امیدواریم ظرف چند ماه آینده 

جهش را در پروژه میدان امام)ره( نیز شاهد خواهیم بود.
وي از تضمی��ن اعتب��ار پروژه ه��ا تا پایان اجراي آنها خبر داد و عنوان 
کرد: با این روند نباید مش��کل خاصي که ناش��ي از منابع مالي باش��د 

در روند پیشرفت این پروژه ها داشته باشیم.

60 میلیارد تومان اعتبار براي آسفالت کرمانشاه 
بي سابقه است

ش��هردار کرمانش��اه در ادامه به وضعیت آس��فالت معابر شهر اشاره 
داش��ت و عنوان کرد: از محل اعتبارات دولتي س��ال ۹6 که در س��ال 
۹٧ عملیاتي شد ۲۱ میلیارد تومان براي آسفالت معابر شهر در نظر 
گرفته شد و ۲۱ میلیارد تومان دیگر نیز محل منابع داخلي شهرداري 

براي آسفالت معابر شهر به تایید شورا رسیده است.
به گفته شهردار کرمانشاه، کار اسفالت معابر شهر با این اعتباربخش 
دولتي آغاز ش��ده و براي منابع داخلي ش��هرداري نیز در س��ایت به 
مناقصه گذاش��ته ش��ده و به محض تعیین تکلیف مناقصه کار آغاز 

خواهد شد.
وي تاکید کرد: این ٤۲ میلیارد تومان به جز مبلغي است که سازمان 
عمران هر س��ال خرج آس��فالت س��طح شهر مي کند که این رقم در 
س��ال گذش��ته حدود ۱8 میلیارد تومان بود و اگر همین رقم را براي 
امس��ال هم داش��ته باشیم در مجموع 6٠ میلیارد خرج آسفالت شهر 

خواهد شد که در تاریخ بي سابقه است.
رضایي با بیان اینکه بودجه دولتي آسفالت براي مناطق حاشیه اي 
و خاکي شهر در نظر گرفته شده، تصریح کرد: براي بودجه داخلي 
ش��هرداري خود ما مي توانیم تصمیم گیري کنیم که عمدتا صرف 

لکه گیري آسفالت معابر خواهد شد.
شهردار کرمانشاه اظهار کرد: علاوه بر این مبالغ، چهار میلیارد تومان 
نیز از محل توسعه بافت فرسوده با همکاري راه و شهرسازي براي 

آسفالت در نظر گرفته شده است.
وي در ادامه به پروژه سراب قنبر هم اشاره کرد که امسال دو میلیارد 
تومان از منابع دولتي و دو میلیارد تومان از منابع شهرداري براي آن 

در نظر گرفته شده و از پشتوانه مالي دولت برخوردار است.
رضایي به دو پروژه تعریض محور خروجي آریاشهر و پارک بزرگ 
جعفرآباد هم اش��اره داش��ت که از محل ترکیب منابع دولتي و منابع 

داخلي شهرداري اجرا مي شود و عملیات اجرایي آنها به زودي آغاز 
خواهد شد.

ش��هردار کرمانش��اه از توافق بر س��ر تهاتر حدود 5٠ میلیارد توماني 
بدهي شهرداري کرمانشاه به بانک شهر بر سر اوراق مشارکت پروژه 
فیروزه با مطالباتي که شهرداري از دولت دارد خبر داد که با همکاري 
وزارت اقتصاد و دارایي تقریبا به نتیجه رس��یده و اکنون طرفین در 
حال ثبت مطالبات در سامانه سامد هستند.رضایي خاطرنشان کرد: 
در حوزه معاونت برنامه ریزي نیز امس��ال با جدیت نقش��ه GIS شهر 

کرمانشاه را دنبال خواهیم کرد .
وي ابراز امیدواري کرد، کرمانشاه در سال ۹٧ صاحب نقشه دیجیتال 

شود که پایه و اساس براي توسعه شهر الکترونیک است.
رضایي درباره CDS ش��هر کرمانش��اه نیز عنوان کرد: این کار نیز 
در مطحله نهایي اس��ت و به بخش��ي رس��یده که در حال جمع آوري 
نظر کارشناس��ان و صاحب نظرات براي مش��ارکت در تدوین این 

پروژه هستیم.
به گفته رضایي، امید است در سال ۹٧ نیز سند اصلي حوزه برنامه ریزي 
شهر کرمانشاه تدوین شود و بتوان بودجه شهر کرمانشاه را بر اساس 

این برنامه تدوین کرد نه به صورت سنواتي.

به زودي شريک 15 ساله شهربازي معلوم مي شود
وي درب��اره وضعی��ت پروژه هاي مش��ارکتي ش��هرداري نیز افزود: 
علي رغم اینکه اکنون به دلیل ش��رایط اقتصادي کش��ور اس��تقبال 
از پروژه هاي مش��ارکتي در تمام ش��هرداري ها چندان بالا نیس��ت 
اما ما بس��ته هاي خوب و اس��تانداردي براي پروژه هاي مش��ارکتي 
کرمانش��اه تدوین کردیم.ش��هردار کرمانشاه شهربازي کرمانشاه را 
نمونه پروژه هاي مش��ارکتي دانس��ت که در س��ال ۹5 پلمپ بود، اما 
مشکلات حقوقي آن برطرف شد و اکنون به صورت یکساله اجاره 

داده شده و براي مردم قابل استفاده است.
وي ادامه داد: در این مدت به دنبال جذب شریک هستیم و فراخوان 
دادیم تا در نهایت ش��ریک ۱5 س��اله ما در ش��هربازي کرمانش��اه 

مشخص شود.
رضایي به پروژه قطار شهري کرمانشاه هم اشاره داشت و گفت: این 

پروژه ظرف دو سال اخیر پیشرفت بسیاري خوبي داشته است.
ش��هردار کرمانش��اه از برنامه براي تغییر نظام جمع آوري زباله در 
کرمانش��اه ه��م خب��ر داد و عن��وان ک��رد: در این تغیی��ر چالش ها و 

مقاومت هاي زیادي است که در برابر آن ایستاده ایم.
وي افزود: اکنون مردم مقداري از وضعیت مدیریت زباله ها نارضي 
هستند و اگر نظام فعلي ادامه پیدا کند وضعیت نارضایتي ها بیشتر 

خواهد شد.
رضایي درباره وضعیت ترافیک ش��هر کرمانش��اه نیز تاکید کرد: ۲6 
برنامه اصلاح هندسي داریم که به دلیل بارندگي هاي ٤٠ روز اخیر 
مقداري اجراي آنها به تاخیر افتاد.به گفته شهردار کرمانشاه، با پایان 

بارندگي ها کار در س��طح چهار منطقه آغاز ش��ده و در س��ایر مناطق 
نیز به زودي شروع مي شود.

وي اش��اره اي هم به قطع درختان س��راب قنبر داش��ت و تاکید کرد: 
ش��خصي که ملک را خریداري کرده س��ند دارد و نمي توانیم جلوي 
دیوارکش��ي فردي که س��ند دارد را بگیریم، اما در مواردي که س��ند 

قولنامه اي است اجازه این کار را نمي دهیم.

استعفا نداده ام
شهردار کرمانشاه همچنین مباحث مطرح شده پیرامون استعفایش 
را تکذیب کرد.وي اظهار کرد: اگر اس��تعفاي من راه برون رفت از 
مش��کلات باش��د این کار را انجام مي دهم و هیچ وابس��تگي به این 

جایگاه ندارم.
وي با بیان اینکه مشکل حادي با اعضاي شورا ندارم، گفت: مشخصا 
با س��ه یا چهار نفر از اعضا ش��ورا اختلافات جزیي دارم که اساس��ي 
هم نیس��ت. رضایي افزود: البته مس��اله آنگونه که برخي کانال هاي 
خبري بزرگنمایي مي کنند، نیس��ت.وي به عدم برگزاري مس��تمر 
جلس��ات ش��ورا اش��اره کرد و گفت: این جلسات به دلیل عدم حضور 
چه��ار نفر از اعضاي ش��ورا برگزار نمي ش��ود ک��ه این موضوع را به 
فرماندار اطلاع دادم. امیدوارم این مس��اله را حل کنیم تا مش��کلي 
براي مدیریت ش��هري پیش نیاید. ش��هردار کرمانشاه در خصوص 
اختلافات با معاون عمراني استانداري که در فضاي مجازي مطرح 
ش��ده نیز گفت: اختلافي با آقاي س��الاري ندارم. از س��ال 8٠ که در 
ش��هرداري معاون او بودم همیش��ه حامي آقاي سالاري بوده ام و آن 
زمان در اعتراض به اس��تیضاح او اس��تعفا دادم. وي افزود: اختلاف 
نظرهایي که مطرح اس��ت مربوط به ماده ۱٠٠ بوده که البته به آن 
ش��دتي که عنوان ش��د نیز نیس��ت. هم اکنون هم با دفتر فني و هم 

دفتر امور شهري استانداري تعامل خوبي داریم.

شهـردار کـرمانشـاه: 60 ميليارد براي آسفالت معابر هزينه مي شود


